
Styremøte langrennsgruppa tirsdag 10. desember 2024 

1930-2200 i arenabygget 
Tilstede 

Kristin Margrethe Eintveit, Jan-Erik Nilsen, Barbro Tomter Dahlen, Jan-Henrik Karlsen (referent), 
samt Jørn Raastad som deltok den siste timen som stort sett gikk på pkt 1 – saker til diskusjon. 

Forfall 

Bjørnhild Fjeld. 

 

1 Saker til diskusjon 

Rekruttering og utvikling av tilbudet 

Følgende ble trukket fra som mulige tiltak for å ha høyere medlemstall og få til større kull når 
man passerer 13-14 års stadiet: 

- Rekruttere på et årstrinn lavere enn i dag, jf. Lyn ski sine gode erfaringer med det. 
- Se på om «ranselpostkonseptet» (alle elever på noen klasse trinn får Rustad brosjyre 

med seg hjem på høsten), Kan konseptet forbedres? Jf. at rektorene nå stort sett er 
positive til ranselpost og øyensynlig åpne for dialog om vår rekruttering og hvordan det 
kan understøtte skolens samfunnsmessige oppdrag. Ranselpost konseptet er en 
langvarig tradisjon som vi har grunn til å tro at har en god eƯekt mht. til rekruttering og 
omdømme. 

- Vi kan se på om foreldremøtene bør vris noe, ikke slik at det blir flere slike møter, men i 
form av at vi mer får tatt opp de konkrete utfordringene og mulighetene for å få flest mulig 
til å være med lengst mulig. 

- Vi kan eventuelt mer systematisk innhente foreldre og utøveres erfaringer og tanker om 
eventuelle justeringer i tilbudet. F. eks med møter knyttet til konkrete problemstillinger i 
kullet, eller en form for evalueringsmøte der man krysser av på en skale for grad av 
fornøydhet og slik at man da ser på dimensjoner som ofte er viktige. Så deler man i møtet 
totalbilde av hvordan det er skåret, spør om mulige årsaker til ulik eller dårlig skåre, og 
har dialog om eventuelle endringstiltak. Deltakende styremedlem kan etter nærmere 
avtale eventuelt få rom for at styret der og da forplikter seg på noen tiltak. 
 

 2 Orienterings saker 
 

Sponsorer 

Vi har klart å skaƯe en ny sponsor til Iver T Andersen 

Det er ingen nye sponsorer siden styremøtet i september. Men Beitostølen er ny av i år. Avtalen 
med dem gjør at vi har bla gratis overnatting på Beito i mai og oktober. Fint å utnytte det 

 

  



 

 

 

Søknader 

Sendt inn ca. 40 søknader i år. Fått ja på 14 - 19 søknader og 16 nei, 5 vi ikke har fått svar på 
enda. I tillegg fikk vi kr. 373 000,- fra stiftelsen Christiania Opfostringshus uten å ha søkt. Også 
fått to utstyrspakker fra NSF. 

Siste vi fikk var fra Oslofjorden sparebank (uke 50), hvor vi søkt om kr. 100 000,- hvor vi også skal 
samle alle kontoer i idrettslaget. Nabolagsklubb har vi også fått fornyet i to år, klubben mottar 
her kr. 159 000,- pr. år. Til sammen har langrennsgruppa fått innvilget søknader til ca. kr. 2,150 
000,- + utstyr fra NSF til ca. kr. 110 000,-  

 

Arbeid framover 

Følgende er viktige arbeidsoppgaver framover 

- Lage tekst til skilt (Jørn og Barbro) 
- Gå gjennom utlånsreglement for arenabygg og idrettsanlegget (Jørn og Barbro. Jf 

utfordringer med hvordan dagens regler overholdes. En del av problematikken er 
skade på bygg og utstyr. 

- Lage et system for håndtering av klubbvimpel, skismøring til yngre grupper og 
klubbtelt (der dette er ønskelig å ha med) på skirenn. (Jan-Henrik, Kristin og Barbro) 

- Korrektur på klubbhåndboka til langrennsgruppa, se forslag fra Barbro (Jan-Henrik, 
Kristin og Barbro) – Innen 15. desember 

- Sette opp dugnadslister for arrangementer (Barbro og Bjørnhild), innen 5. januar 
- Lage forslag til årsmelding, budsjett og regnskap (Barbro), innen 20. januar 
- Økonomihåndbok  (Jan-Erik, Kristin og Barbro), innen 20. februar 
- Arrangementshåndbok (Bjørnhild, Nils og Barbro), innen sommeren 
- Oppfølging av handlingsplanen 

 

 

 
 


